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Prezydent Jacek Jaśkowiak 
 
ZAPYTANIE 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
we wtorek, 23 czerwca br. restauratorzy uczestniczący w Okrągłym Stole na spotkaniu w 
Estradzie zapoznali się z planem wyprzedzających pracach archeologicznych. Wynika z 
nich, że część Starego Rynku, od Prozerpiny wraz z ul. Woźną stanie się wielkim placem 
budowy. Restauratorzy są zaskoczeni, bo już 06 lipca br. wjeżdża na Stary Rynek ciężki 
sprzęt, który rozpoczyna prace wykopaliskowe na głębokość ok. 5 m. Cały urobek, 
wykopywany materiał ma być wywożony i składowany na ul. Woźnej. 
Restauratorzy czują się oszukani i zaskoczeni tak szybką decyzją Władz miasta, bo z 
jednej strony uczestniczą w rozmowach, negocjacjach, licząc na pewne porozumienie, a 
nagle są poinformowani o konkretnych datach i pracach. 
 
W imieniu restauratorów pytam, czy tak wypracowuje się kompromis i czy tak prowadzi 
się konsultacje, rozmowy? 
 
Z poważaniem 
 
Halina Owsianna 
 


